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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
Zwracam siê do Pani Minister z uprzejm¹ proœb¹ o interwencjê w sprawie sytuacji finansowej Zak³a-

du Opieki Zdrowotnej MSWiA z Warmiñsko-Mazurskim Centrum Onkologii w Olsztynie.
Jednostka ta jest jedyn¹ tego typu w województwie warmiñsko-mazurskim. Zapewnia ona pe³nopro-

filowe œwiadczenia onkologiczne pacjentom naszego województwa. Kuriozum sytuacji polega na tym,
i¿ ze wzglêdu na szeroki wachlarz us³ug i profesjonaln¹ dzia³alnoœæ, zak³ad przyjmuje bardzo du¿¹ licz-
bê pacjentów, a tym samym generuje koszty, za czym nie id¹ œrodki finansowe.

Narodowy Fundusz Zdrowia, oddzia³ w Olsztynie, odmawia finansowania czêœci wykonanych us³ug me-
dycznych. Dziœ wysokoœæ zobowi¹zañ NFZ wobec polikliniki w Olsztynie wynosi 13 339 892,80 z³. W tej
kwocie mieszcz¹ siê zobowi¹zania w wysokoœci 8 498 949,95 z³ z tytu³u us³ug medycznych ratuj¹cych ¿y-
cie. To ogromna suma, która mo¿e doprowadziæ do zachwiania p³ynnoœci finansowej tego zak³adu opieki
zdrowotnej. Oczywistym jest, ¿e poliklinika nie mo¿e odmówiæ udzielenia œwiadczenia zdrowotnego ratu-
j¹cego ¿ycie, bo przeczy³oby to zarówno przepisom prawa, jak i podstawom etyki lekarskiej. Zak³ad zmuszo-
ny jest te¿ prowadziæ politykê finansow¹ pozwalaj¹c¹ na bie¿¹ce regulowanie zobowi¹zañ.

Powodowany trosk¹ o dobro pacjentów naszego województwa oraz maj¹c na uwadze fakt zachwiania
równowagi finansowej Zak³adu Opieki Zdrowotnej MSWiA z Warmiñsko-Mazurskim Centrum Onkolo-
gii w Olsztynie, zwracam siê do Pani Minister z uprzejm¹ proœb¹ o spowodowanie wyp³aty przez Narodo-
wy Fundusz Zdrowia zaleg³ych kwot za wykonane us³ugi medyczne.

Z wyrazami szacunku
Marek Konopka




